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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 06. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     18.15 h  
   
Prítomní:            27 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Mgr. Jozef Kobela 
   RNDr. Alena Mečiarová 

Ing. Štefan Škríp 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Mgr. Barbora Bajgarová – riaditeľka sekretariátu prednostu MsÚ 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Eva Lacková – manažér kvality  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia   

Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Eva 

Tomanová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Mgr. Katarínu Bubnášovú a MUDr. 
Mariána Jakubisa, MPH.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budáč - predseda,  
Margita Haťapková – členka,  
Ing. Jozef Polerecký – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 208/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, dal hlasovať o predloženom návrhu 
programu.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. Otvorenie  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3. Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej 

kontrolórky na II. polrok 2009 
4. Správa SAD Prievidza, a.s., o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza za 

obdobie január – máj 2009 
5. Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti PTH, a.s., za rok 2008 
6. Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti BIC, s.r.o., Prievidza za rok 2008 
7. Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti Prievidza Invest, s.r.o., za rok 2008 
8. Návrh VZN mesta Prievidza č. 100/2009 o určení názvov ulíc a číslovaní budov v meste 
9. Návrh Doplnku č. 3 k Zriaďovacej listine Domova dôchodcov v Prievidzi 
10. Návrh VZN mesta Prievidza č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych služieb a určení výšky 

platieb za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Prievidza 
11. Návrh I. úpravy rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza pre rok 2009  
12. Návrh I. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009  
13. Žiadosť spoločnosti EWD, s.r.o., o dlhodobý nájom pozemkov  
14. Žiadosť spoločnosti City Arena, s.r.o., o postúpení práv a prevzatí záväzkov a ponuka 

členstva v Dozornej rade spoločnosti zástupcami mesta Prievidza 
15. Informácia o zámere založiť akciovú spoločnosť BC Prievidza a ponuka členstva 

v Dozornej rade spoločnosti zástupcami mesta Prievidza  
16. Priebežná informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu dostavby 

a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného centra („Titanic“) 
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17. Záväzná cenová ponuka na odkúpenie 11 692 akcií na spoločnosti Prievidzské tepelné 
hospodárstvo 

18. Vyhodnotenie Akčného plánu úloh vo vzťahu k deťom a mládeži v meste Prievidza za 
rok 2008 

19. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
20. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
21. R ô z n e 
22. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
23. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
24. Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 21 –  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia o podaných projektoch mesta Prievidza 
2. Revitalizácia železničnej stanice 
3. Žiadosť o prenájom objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici 
4. Žiadosť ZUŠ o rozšírenie účelu poskytnutých finančných prostriedkov z mesta Prievidza 
5. Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných prostriedkov športovými 

klubmi 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 209/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 -  
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení 

MsZ je za roky 1997 - 2009 celkovo v sledovaní 58 uznesení, alebo častí uznesení. Materiál 
obsahuje 11 uznesení prijatých v rokoch 2009 – 2007, ktoré sú po ich vyhodnotení splnené 
a navrhnuté na vypustenie zo sledovania. Dodal, že v rámci júnového vyhodnotenia 
uznesení sú vyhodnotené aj uznesenia k predajom nehnuteľností, a to v počte 47, z čoho 36 
je navrhnutých na vypustenie a 1 uznesenie je navrhnuté na zrušenie. Následne sa 
čiastočne vyjadril k všetkým uzneseniam navrhnutých na vypustenie zo sledovania v poradí 
podľa predloženého materiálu.  
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o stanovisku hlavnej 
kontrolórky mesta k plneniu uznesení MsZ a uviedla, že z celkového počtu 10 uznesení 
navrhnutých na vypustenie zo sledovania bolo vybraných 6 uznesení na kontrolu, a to 
uznesenia č.17/09, 57/09, 161/09, 170/09, 93/08, 476/08. V závere Ing. Jana Michaličková, 
hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že vykonanými kontrolami nebol zistený nesúlad 
medzi podmienkami schválenými v uzneseniach a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými 
na vypustenie zo sledovania.  

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 210/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 
 

- k boru 3 - 
Návrh plánu kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej 

kontrolórky na II. polrok 2009 
 

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, k tomuto bodu rokovania uviedla, 
že jednou z úloh hlavnej kontrolórky je predkladať MsZ raz za šesť mesiacov návrh plánu 
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kontrolnej činnosti. V súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a  Zásad o kontrolnej činnosti mesta Prievidza predkladá hlavná 
kontrolórka Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru 
hlavnej kontrolórky na II. polrok 2009. Následne informovala o pláne kontrol a o subjektoch, 
ktoré podliehajú kontrolnej činnosti. V závere uviedla, že návrh plánu bol zverejnený na 
úradnej tabuli mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 211/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Plán kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na II. polrok 2009. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
 

- k bodu 4 
Správa SAD Prievidza, a.s., o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza  

za obdobie január – máj 2009 
 

 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval o použití finančných prostriedkov 
mesta v MHD Prievidza a uviedol, že v medziročnom porovnaní boli tržby v tomto období 
o 11,70% nižšie oproti roku 2008. Toto zníženie je zapríčinené menším počtom 
prepravených osôb, a tým, že väčšina platieb bola realizovaná  čipovou platobnou kartou. 
Náklady sú aj napriek tejto skutočnosti nižšie, ako sa predpokladalo, nakoľko poklesla cena 
nafty, náklady na mzdy a odvody a poklesli i režijné náklady oproti plánu. Dodal, že súčasné 
hospodárenie SAD Prievidza, a. s., netvorí žiadny nápor na rozpočet mesta, spoločnosť 
hospodári so ziskom. Dodal, že najviac stratovými linkami sú 6 a 8 a tiež uviedol, že zmeny 
v cestovnom poriadku boli pozitívne vnímané, až na jednu sťažnosť.  
 MsZ uznesením č. 212/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
SAD Prievidza, a. s. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
      

- k bodu 5 - 
Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti PTH, a.s., za rok 2008 

 
 Ing. Vladimír Meszároš, člen predstavenstva, uviedol, že spoločnosti sa podarilo pri 
obrate 308,6 mil. SKK k 31. 12. 2008 dosiahnuť zisk po zdanení vo výške 10,6 mil. SKK. 
Koncoročný výsledok bol v porovnaní s plánom (8,0 mil. SKK) lepší o 32,5%. Aj napriek 
tomuto konštatovaniu sa odbyt tepla znížil v porovnaní s minulým rokom (rok 2007) z 
506 226 GJ na 494 831 GJ. Na tomto vývoji sa podieľali nielen úspory v spotrebe tepla a 
teplej úžitkovej vody hlavne v letných mesiacoch na strane konečného spotrebiteľa 
(zatepľovanie obytných domov, montáž pomerových meračov tepla, celkové ekonomickejšie 
správanie sa konečných spotrebiteľov), ale aj pokračovanie vývoja klimatických zmien, ktoré 
mali za následok zníženie predaného množstva tepla v merných jednotkách v priebehu 
celého roka 2008. V oblasti cenotvorby sa postup akciovej spoločnosti Prievidzské tepelné 
hospodárstvo Prievidza nezmenil a spoločnosť sa aj naďalej riadila prijatou filozofiou –
 prihliadať na finančnú silu obyvateľstva mesta Prievidza. Možno konštatovať, že aj v roku 
2008 bola cena pre obyvateľstvo, ako aj podnikateľskú sféru prijateľná a až na zriedkavé 
výnimky sa podarilo udržať platobnú disciplínu odberateľov na vysokej úrovni. Je však nutné 
podotknúť, že nezodpovedným prístupom odberateľa k plneniu si svojich záväzkov voči 
spoločnosti bola spoločnosť donútená zahájiť súdne vymáhanie pohľadávky voči spoločnosti 
s ručením obmedzeným METAL KOVO Prievidza. V roku 2008 bolo na území mesta 
Prievidza v oblasti dodávky tepla preinvestovaných 8,6 mil. SKK. Investičné aktivity 
spoločnosti sa zamerali hlavne na prípravné práce investícií, ktorých realizácia je plánovaná 
v budúcich rokoch. Predmetné finančné prostriedky pochádzali výlučne z vlastných zdrojov 
spoločnosti a úverové prostriedky poskytnuté v minulosti finančnými ústavmi sa v roku 2008 
nenavyšovali. V akciovej spoločnosti  bol stav kmeňových zamestnancov spoločnosti 
k dátumu 31. 12. 2008   34 pracovníkov, spoločnosť dosiahla obrat v merných jednotkách 
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494 831 GJ predaného tepla, čo vo finančnom vyjadrení predstavuje pri aktuálnej cene tepla 
platnej pre rok 2008 objem 308,6 mil. SKK. Pri tomto obrate bol dosiahnutý hospodársky 
výsledok vo výške 10 583 279,51 SKK po zdanení (351 300,52 €), ktorý bol z rozhodnutia 
valného zhromaždenia PTH, a. s. Prievidza, prerozdelený nasledovne: 
10% z objemu hospodárskeho výsledku bolo použitých na zákonnú tvorbu prostriedkov 
rezervného fondu. Zo zostatku finančných prostriedkov boli vyplatené dividendy akcionárom 
spoločnosti a určitá časť zostala na účte nerozdeleného zisku minulých rokov. Prostriedky 
z tohto účtu budú použité na zabezpečenie ďalšieho rozvoja spoločnosti.  
Rozdelenie zisku z roku 2008:  
Celkový objem zisku                                            10 583 279,51 SKK   (351 300,52 €) 
Rezervný fond                                                       1 058 328,00 SKK      (35 130,05 €) 
Účet nerozdeleného zisku  
z minulých rokov                                                   2 024 951,51 SKK      (67 216,08 €) 
Výplata dividend akcionárom spoločnosti             7 500 000,00 SKK    (248 954,39 €)  
Výplata dividend prebehne v percentuálnom pomere účasti akcionárov na vlastnom imaní 
spoločnosti. V oblasti marketingu pokračovala akciová spoločnosť v rozvíjaní svojich aktivít, 
ktoré boli zamerané hlavne na stabilizáciu trhu. 
 MsZ uznesením č. 213/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
PTH, a. s., za rok 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti BIC, s.r.o., Prievidza za rok 2008 

 
Ing. František Vrták, riaditeľ spoločnosti, informoval, že Spoločnosť BIC Prievidza, 

spol. s r.o. v uvedenom hodnotenom období  plnila svoje poslanie v zmysle spoločenskej 
zmluvy a podnikateľského plánu. Poskytovanie služieb spoločnosťou bolo realizované 
s poskytovaním zliav pre klientov v zmysle zásad, hoci v priebehu celého roku sa nepodarilo 
zabezpečiť kontinuálne financovanie realizované prostredníctvom Národnej agentúry pre 
rozvoj malého a stredného podnikania /NARMSP/.  Až v závere roka bolo možné zrealizovať 
fakturáciu za uskutočnené služby /poradenstvo a vzdelávanie/ vo výške 588 tis. Sk pre 
skupinu  záujemcov o podnikanie. Pre malých a stredných podnikateľov bolo poradenstvo 
zabezpečované prostredníctvom  služieb inkubátora, t.j. poradenské služby boli vykonávané 
spoločnosťou BIC Prievidza, spol. s r.o., avšak finančné zdroje pre tieto služby neboli zo 
strany NARMSP zabezpečené. Poradenstvo však bolo vykonávané za zvýhodnených 
podmienok pre klienta. Projektom na  vzdelávanie a systematickú prípravu nezamestnaných 
s cieľom rozvoja pracovnej spôsobilosti s možnosťou uplatnenia na trhu práce  sme v roku  
2008 zrealizovali 11 školení. Zúčastnilo sa ho celkom 341 záujemcov o podnikanie. Finančný 
príspevok na tieto aktivity od mesta Prievidza  predstavoval  spolu 188 tis. Sk.  Pre klienta 
bola  táto služba bezplatná.  
     Charakter služieb pre záujemcov o podnikanie a podnikateľov je štandardný.  
Bolo to predovšetkým : 

• všeobecné poradenstvo z oblasti podnikateľskej činnosti 
• spracovávanie podnikateľskej dokumentácie /podnikateľské plány, finančné analýzy, 

štúdie, žiadosti o úvery a nenávratné finančné príspevky, rozbory, marketingové 
plány/ 

• školenia z problematiky podnikania 
• cielené finančné poradenstvo /pôžičky, úvery, dotácie, nenávratné finančné 

príspevky/ 
• priame poskytovanie finančných zdrojov centrom /mikropôžičky/ 
• starostlivosť o inkubátorové firmy 
• štrukturálne fondy 
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BIC Prievidza, spol. s r.o. poskytovalo služby nasledovným skupinám : 
a./ vybranej  skupine záujemcov o podnikanie  
Do tejto skupiny patria predovšetkým potenciálni podnikatelia, resp. záujemci o podnikanie 
/nezamestnaní, absolventi, študenti posledných ročníkov škôl, zatiaľ zamestnaní, ale so 
záujmom o podnikanie/. Pre predmetnú skupinu bola realizovaná okrem školiacej činnosti aj 
poradenská činnosť a v rámci nej pomoc pri spracovávaní žiadosti o príspevky na začatie 
podnikania /spracovávanie podnikateľských plánov/. Všetky tieto aktivity boli realizované 
v zmysle zásad,  t. j. boli to bezplatné služby, resp. za zvýhodnené  poplatky.  
b./ existujúcim  podnikateľom 
Tí sa delili na začínajúcich /nepodnikajúcich viac ako 1 rok/ a jestvujúcich. Vzhľadom na 
charakter poskytovaných služieb /poradenstvo, vzdelávanie a starostlivosť o inkubátorové 
firmy/ sa realizovali tieto služby firmami BIC Prievidza, spol. s r.o.  a BIC – TI Prievidza.  
Významnou skutočnosťou, ktorá ovplyvnila činnosť BIC Prievidza, s. r. o., bolo pokračovanie  
činnosti inkubátora BIC TI. Niektoré činnosti ako poradenstvo pre existujúcich podnikateľov 
a správu inkubátora prevzala BIC TI ako organizácia,  ale externe tieto služby zabezpečuje 
BIC Prievidza, s. r. o.,  svojimi pracovníkmi.  Všetky tieto skutočnosti operatívne zvládla tak, 
že nemali žiadny negatívny vplyv na chod spoločnosti. Služby poradenstva, spracovávania 
dokumentácie boli pre túto skupinu  taktiež poskytované v zmysle zásad.  BIC Prievidza, s. r. 
o., poskytovala služby aj v roku 2008 bezplatne /všeobecné poradenstvo/ alebo s finančnými 
zľavami  /odborné poradenstvo, spracovávanie podnikateľskej dokumentácie, projekty pre 
nenávratné finančné  prostriedky/.  
Ďalšou významnou činnosťou, ktorá priaznivo ovplyvnila činnosť BIC Prievidza, spol.  s r. o.,  
bolo pokračovanie  realizácie  mikropôžičiek. Táto finančná schéma umožňuje priamo BIC 
Prievidza, spol. s r. o., poskytnúť podnikateľom pôžičku do výšky 1,5 mil. Sk na dobu 4 rokov 
s úrokovou mierou  odvodenou od sadzby NB Slovenska / základná sadzba NB Slovenska + 
2 %  /. V závere roka sa pohybovala na úrovni  4,99  % p.a., čo bola vlastne referenčná 
sadzba pre štátnu pomoc.  O tento finančný program bol z radov podnikateľov veľký záujem.  
Celkovo bolo v r. 2008 poskytnutých 21 mikropôžičiek vo výške 16, 4 mil. Sk.  
 MsZ uznesením č. 214/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
spoločnosti BIC Prievidza, spol. s r. o., za rok 2008. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
     

 

- k bodu 7 - 
Správa o hospodárení a činnosti spoločnosti Prievidza Invest, s.r.o., za rok 2008 

 
Ing. arch. Milan Chmura, konateľ spoločnosti, informoval o hospodárení spoločnosti 

Prievidza Invest, s. r. o., za rok 2008 a uviedol, že spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., 
sprístupnila areál Priemyselnej zóny Prievidza Západ I. pre peších dvoma trasami 
chodníkov. V rámci prevádzkového objektu vrátnice bola zrealizovaná štruktúrovaná 
kabeláž. Areál Priemyselnej zóny je z hľadiska technickej pripravenosti kompletný a funkčný. 
Po celý rok 2008 sa uskutočňovali intenzívne rokovania s potencionálnymi investormi. Traja 
investori boli z oblasti strojárenskej výroby z Rakúska a jeden investor z oblasti výroby 
stavebných materiálov z Belgicka. Pri aktívnom vyhľadávaní investorov mesto Prievidza 
a mestská spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., spolupracuje s rôznymi spoločnosťami, MH 
SR a  Slovenskou obchodnou  a priemyselnou komorou Bratislava, ako aj obchodnými 
zastúpeniami SR pri veľvyslanectvách v rámci Európy. Priemyselná zóna Prievidza Západ I. 
bola prezentovaná na medzinárodnom stavebnom veľtrhu CONECO 2008 a medzinárodnom 
stavebnom veľtrhu URBIS INVEST Brno 2008. 
Spoločnosť Rübig, s. r. o., finalizuje projekt stavby. Začiatok výstavby spoločnosť plánuje na 
II. polrok 2009. Vo výrobných priestoroch je navrhovaná  kaliareň, kováčňa, laboratórium a 
montáž technologických zariadení. Spoločnosť Rübig vytvorí vo svojom závode min. 155 
pracovných miest v I. etape. 
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Spoločnosť CNC Precision, s. r. o., v súčasnosti realizuje projekčnú prípravu pre realizáciu 
výstavby výrobného závodu v priemyselnej zóne. Predpoklad je rok 2009 projekčná príprava, 
inžinierska činnosť vrátane, vybavenia stavebného povolenia. Spoločnosť je zameraná na 
veľmi presnú strojárenskú výrobu.  
Kúpnu zmluvu na odkúpenie pozemkov o výmere 24 508 m2 v Priemyselnej zóne má 
spoločnosť KOVOSPOL Group, s. r. o., Prievidza, ktorá by zamestnala v novom podniku 
približne 50 -100 zamestnancov. Kovospol Group, s. r. o., v súčasnosti realizuje 2 výrobné 
haly s termínom ukončenia stavby uvedených hál v II. polroku 2009.  
V závere Ing. Milan Chmura, konateľ spoločnosti, konštatoval, že spoločnosť Prievidza 
Invest, s. r. o., v roku 2008 dosiahla stratu - 8 359 319,- SKK (277 478,56 EUR) z dôvodu 
zaradenia realizovaných stavebných objektov do používania, a s tým súvisiaci režim 
odpisovania hmotného investičného majetku.               
 MsZ uznesením č. 215/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie Správu  
spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., za rok 2008. 
Hlasovanie: 23 poslancov za  
 

 
- k bodu 8 -  

Návrh VZN mesta Prievidza č. 100/2009 o určení názvov ulíc a číslovaní budov v meste 
 
 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o potrebe schválenia 
nového VZN mesta, ktorá vyplynula zo zákona o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. Uviedol, že v zmysle zákona o obecnom zriadení mesto určuje a mení 
nariadením názvy ulíc a iných verejných priestranstiev. V meste, v ktorom je viac ulíc alebo 
iných verejných priestranstiev, má každá ulica alebo iné verejné priestranstvo svoj názov. 
Názvy ulíc a iných verejných priestranstiev sa určujú s prihliadnutím na históriu mesta, na 
významné nežijúce osobnosti a iné. Neprípustné sú názvy po žijúcich osobách, názvy dlhé, 
duplicitné, urážajúce mravnosť, náboženské alebo národnostné cítenie, jazykovo nesprávne 
a názvy nepriliehavé vzhľadom na históriu mesta. V zmysle tohto zákona mesto tiež určuje 
stavbám súpisné číslo a orientačné číslo, vedie evidenciu súpisných čísiel a evidenciu 
orientačných čísiel a udržiava ju v súlade so skutočným stavom. Mesto Prievidza týmto 
všeobecne záväzným nariadením určuje kompletný zoznam ulíc v meste Prievidza, pričom 
každá nová ulica bude určená doplnkom k tomuto VZN a bude vydané úplné znenie VZN. 
Následne Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o vymedzení pojmov 
a dodal, že súčasťou tohto VZN je zoznam ulíc, v ktorom sú podľa jednotlivých častí mesta 
v abecednom poradí usporiadané aktuálne názvy ulíc v meste Prievidza. Názov ulice sa 
píše v znení, ako je uvedené v tomto VZN.  Pred prerokovaním doplnku k VZN v MsZ 
navrhne Názvoslovná komisia, ktorej členov menuje primátor mesta, názov ulice. Návrh na 
pomenovanie ulice môže pred zasadnutím Názvoslovnej komisie podať aj predseda výboru 
volebného obvodu, v lokalite ktorého sa nachádza riešená komunikácia. Názvoslovná 
komisia navrhne jeden, prípadne viac názvov. 
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, informovala o chybnom názve ulice 
nachádzajúcej sa v časti Staré mesto, a to Sitnianskeho ulica. Uviedla, že tento názov nie je 
gramaticky správny, nakoľko ulica nie je pomenovaná po kopci Sitno, ale po spisovateľovi 
Andrejovi Truchlom Sytnianskom. Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, 
že tvar názvu bol schválený už v minulosti a v prípade jeho zmeny by sa musela uskutočniť 
oprava občianskych preukazov občanov s trvalým pobytom na Sitnianskeho ulici. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby názov ostal v pôvodnom schválenom návrhu, 
nakoľko by mohli vzniknúť problémy pri výmene občianskych preukazov.  
 MsZ uznesením č. 216/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 100/2009 o určení názvu ulíc a číslovaní budov v meste. 
Hlasovanie: 24 poslancov za    
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- k bodu 9 - 
Návrh Doplnku č. 3 k Zriaďovacej listine Domova dôchodcov v Prievidzi 

 
Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, uviedol, že v súlade so zákonom o sociálnych službách 

a o zmene a doplnení zákona o živnostenskom podnikaní dochádza k zmene názvu 
zariadenia, a preto je potrebné zmeniť Zriaďovaciu listinu Domova dôchodcov v Prievidzi, 
a to tak, že v celej zriaďovacej listine sa text ,,Domov dôchodcov Prievidza“ vo všetkých 
tvaroch a pádoch nahrádza textom ,,Zariadenie pre seniorov Prievidza“ v príslušných tvaroch 
a pádoch. 
 MsZ uznesením č. 217/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 3 
k Zriaďovacej listine Domova dôchodcov v Prievidzi. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
    
 

- k bodu 10 -  
Návrh VZN mesta Prievidza č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych služieb a určení 
výšky platieb za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Prievidza 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZS Prievidza, uviedol, že od 01. 01. 2009 je účinný zákon o 
sociálnych službách a zákon o živnostenskom podnikaní, ktorý ruší zákon o sociálnej 
pomoci. V zmysle uvedeného zákona je prijímateľ sociálnej služby povinný platiť za 
poskytnutú sociálnu službu. Pod sociálnou službou rozumieme súhrn odborných činností, 
obslužných činností a ďalších činností podľa zákona o sociálnych službách. VZN upravuje 
výšku úhrady za stravovanie, ubytovanie a pomoc pri odkázanosti na pomoc inej fyzickej 
osoby. V záujme skvalitniť poskytovanie sociálnych služieb, poskytovateľ môže poskytovať aj 
ďalšie nadštandardné služby. Návrh VZN upravuje poskytovanie sociálnej služby v Zariadení 
pre seniorov Prievidza. Poskytovanie sociálnej služby v zariadeniach pre seniorov patrí 
v zmysle zákona o sociálnych službách do pôsobnosti obce. Z dôvodu zosúladenia 
nariadenia po právnej stránke a finančnej stránke zariadenia sa navrhuje účinnosť nariadenia 
od 01. 08. 2009. Ďalej informoval o rozdieloch a poplatkoch v zariadení a o ďalších zmenách 
vyplývajúcich z VZN. 
 MsZ uznesením č. 218/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 102/09 o poskytovaní sociálnych služieb a určení výšky platieb za poskytované 
sociálne služby v Zariadení pre seniorov Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
 

- k bodu 11 - 
Návrh I. úpravy rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza pre rok 2009 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZS Prievidza, uviedol, že pri predkladaní návrhu rozpočtu 
na rok 2009, boli upozornení na nesprávne zaúčtovanie, resp. uvedenie chybných údajov 
a z tohto dôvodu predkladajú návrh I. úpravy rozpočtu, aby sa rozpočet Zariadenia pre 
seniorov Prievidza zosúladil s rozpočtom mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 219/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo I. úpravu rozpočtu 
Zariadenia pre seniorov Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
 

- k bodu 12 -  
Návrh I. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 

 
 Ing. Zuzana Homolová, vedúca finančného oddelenia, uviedla, že rozpočet mesta je 
aj po  I. úprave vyrovnaný a rovnako sa zvyšuje  na strane  rozpočtových zdrojov a 
 výdavkov približne o 76 tis. €  (2, 3 mil. Sk)  na objem 26 794 216,00 € (807 202 551,- Sk). 
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V Príjmoch rozpočtu  mesta dochádza k ich  zníženiu z dôvodu očakávaného vývoja do 
konca roka 2009. Ide o zníženie výnosu dane z príjmov FO a k ďalšiemu zníženiu príjmov  
dochádza v  dôsledku nenaplnenia  niektorých príjmov do konca roku 2009, toto zníženie 
bolo zapríčinené znížením príjmu z osvedčovania, z úrokov na vkladoch, z výberu  
správnych poplatkov za vydané rozhodnutia, za prepravnú službu. Z dôvodu  zvýšenia 
účelových príjmov, ktoré sú zahrnuté následne do účelových výdavkov,  a to účelové bežné  
príjmy, smerované do  oblasti  školstva,  Zariadenia pre seniorov, k uskutočneným voľbám,  
nové dotácie na projekty,  vysporiadanie hosp. výsledku za rok 2008 spolu 142 tis. € /4,3 mil. 
Sk. Ďalej sú to účelové kapitálové príjmy  zo ŠR a Recyklačného fondu. K zvýšeniu 
ostatných príjmov prispeli tie, ktoré  nie sú zahrnuté vo   výdavkoch, ide o vyplatené 
dividendy mestu od PTH, a. s., refundáciu výdavkov z roku 2008 z projektu ECDL, vrátenú 
pôžičku od ZRRHN 700 tis. Sk, dočerpanie úveru z roku 2008 na výkup pozemkov pod 
mestské stavby, zvýšeniu príjmov z prevodov FP  z  FRM a osobitného fondu. Vo  
výdavkoch rozpočtu  dochádza k 15 % zníženiu  vybraných výdavkov, ktoré boli dočasne 
viazané od 01. 03. 2009 v zmysle príkazného listu primátora mesta, ako dôsledok výpadku 
príjmov z podielovej dane. Došlo aj k zvýšeniu účelových výdavkov, ktoré sa viažu na 
účelové zdroje a k nevyhnutným novým výdavkom, ktorých  plnenie je  podmienené 
uzatvorenými zmluvami a tie výdavky, ktoré sa dofinancovávajú  z minulého roka. 
K najväčšiemu zníženiu výdavkov došlo najmä v Programoch  15 – Administratíva, 7 - 
Komunikácie, 8 – Doprava, 5 – Bezpečnosť. K najväčšiemu zvýšeniu výdavkov došlo 
v Programoch 14 - Bývanie,  9 - Vzdelávanie, 3 - Interné služby. Požiadavky správcov 
rozpočtových prostriedkov na zvýšenie výdavkov v I. úprave boli spolu vo výške  3 mil. €  (92 
mil. Sk), v tom boli požiadavky na   výdavky  odporúčané z uznesení MsZ  a aj po I. úprave 
však zostávajú ešte nezahrnuté výdavky z uznesení MsZ  v objeme 1,17 mil. € (35 mil. Sk).  
Do rozpočtu mesta z dôvodu nedostatku zdrojov nemohli byť zahrnuté tieto objemom 
najvyššie výdavky predložené odborom školstva vo výške 6,6 mil. Sk, odborom výstavby  za 
7,7 mil. Sk, MsP Prievidza  vo výške  606 tis. Sk, odborom  vnútornej správy vo výške 523 
tis. Sk a spol. UNIPA, spol. s r. o.,  vo výške 11,6 mil. Sk. V súčasnosti predpokladáme, že 
rozpočet  mesta  v znení návrhu I. úpravy a rozpočtových opatrení odboru školstva z  02. 06. 
2009  je v roku 2009 reálne financovateľný. Rozpočet mesta bude  do konca roka  
upravovaný v závislosti od vývoja podielovej dane  a od plnenia daní, poplatkov a príjmov z  
predaja hotela Magura. V závere Ing. Zuzana Homolová, vedúca finančného oddelenia, 
informovala o pripomienkach komisií k materiálu. 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že predložený návrh I. 
úpravy rozpočtu mesta je v súlade s podmienkami hospodárenia, dokonca je predložený 
v zmysle náročnejších podmienok ako v súčasnosti umožňuje zákon.  

MsZ uznesením č. 220/09 ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo I. úpravu rozpočtu 
mesta Prievidza za rok 2009.  
Hlasovanie: 24 poslancov za  
 
 

- k bodu 22 -  
Diskusia pre  občanov   

 
Pán Jozef Östereicher v mene FK mesto Prievidza informoval o plánovaných 

zmenách vo vedení a v stanovách futbalového klubu. Uviedol, že sa uskutočnilo zasadnutie 
valného zhromaždenia, na ktorom pán Gelačák informoval o potrebe týchto zmien v klube. 
Ďalej sa poďakoval vedeniu mesta a poslancom MsZ za ich doterajšiu pomoc a podporu. 
 
 Do diskusie sa tiež zapojil pán Priesel, predseda klubu dôchodcov v Zariadení pre 
seniorov Prievidza, a chcel sa vyjadriť k schválenému VZN č. 102/09 o poplatkoch 
v Zariadení pre seniorov Prievidza. Uviedol, že Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZS Prievidza, 
obyvateľov zariadenia podrobne informoval o zmenách a o zvýšení poplatkov na schôdzi 
klubu. Po ukončení chôdze obyvatelia zariadenia vyslovili nespokojnosť so zvyšovaním 
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platieb za poskytované služby, nakoľko väčšina z nich nie je schopná tieto poplatky uhrádzať 
a budú nútení odísť zo zariadenia. Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZS Prievidza, uviedol, že 
zvýšenie poplatkov sa predovšetkým týka nadštandardu, a to hlavne obyvateľov žijúcich 
samých v jednoizbovom byte. Skonštatoval, že v iných mestách sú poplatky za takéto 
ubytovanie omnoho vyššie.     
 
 

- k bodu 18 -  
Vyhodnotenie Akčného plánu úloh vo vzťahu k deťom a mládeži  

v meste Prievidza za rok 2008 
 
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, prítomných informoval o plnení akčného plánu úloh vo 
vzťahu k deťom a mládeži v meste Prievidza za rok 2008. Uviedol, že väčšina úloh 
z akčného plánu je splnená, niektoré úlohy sú splnené čiastočne, alebo sa plnia priebežne. 
Tiež požiadal o zrušenie úlohy č. 9/2008, nakoľko bol NR SR schválený zákon o podpore 
mládeže a tento zákon spolu so schválenou koncepciou mesta sú postačujúce v rámci 
ochrany a podpory detí a mládeže. Z tohto dôvodu je vypracovanie VZN bezpredmetné. 
 MsZ uznesením č. 221/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vyhodnotenie 
akčného plánu a priority mesta Prievidza pre oblasť práce s deťmi a mládežou. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
 

- k bodu 13 -  
Žiadosť spoločnosti EWD, s. r. o., o dlhodobý nájom pozemkov 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, privítal na rokovaní Ing. Radoslava Pauloviča, 

konateľa spoločnosti EWD Prievidza, s. r. o., a jeho spolupracovníkov, a požiadal ich 
o informáciu, prečo žiadajú o prenájom pozemkov. Ing. Radoslav Paulovič, konateľ 
spoločnosti EWD Prievidza, s. r. o., predstavil svojich kolegov, a to Ing. arch. Petra Topinku, 
Ing. arch. Pavla Adámika a Ing. arch. Martinu Matúškovú, následne informoval o 
podnikateľskom zámere výstavby a prevádzky areálu ,,CITY GALLERY“ ako obchodno-
spoločenského centra a odovzdal slovo Ing. arch. Petrovi Topinkovi. Nasledovala 
multimediálna prezentácia a informácie o výstavbe objektu, ktorý bude situovaný na 
Bojnickej ceste. Uviedol, že mesto Prievidza je veľkým spádovým územím. Obyvatelia mesta 
a jeho návštevníci na nákupy často využívajú existujúce nákupné centrá Tesco a Kaufland, 
ktoré sú situované západne od centra mesta, neďaleko zimného štadióna a športovej haly. 
V súčasnosti však v Prievidzi nie sú dostatočne pokryté potreby dopytu po tovare a službách 
vyššieho štandardu. Cieľom predkladaného projektu je tento stav zmeniť k lepšiemu. 
Nákupné centrum je navrhované s dôrazom na prínos nového medzinárodného štandardu 
v oblasti nákupných centier a ich architektonického stvárnenia do riešenej lokality. 
Navrhovaný komplex sa vďaka svojej strategickej polohe a modernému stvárneniu stane 
novou dominantou mesta. Komplex umožní spojenie vysoko atraktívneho prostredia 
s kvalitnými službami situovanými v dvoj a trojpodlažnej pasáži a s doplnkovou funkciou 
kancelárskych priestorov vo štvrtom podlaží. Parkovací dom umožní pohodlný a bezpečný 
prístup nielen nakupujúcim, ale aj náhodným návštevníkom a majiteľom priestorov. Ing. arch. 
Peter Topinka ďalej informoval o kapacitách komerčných priestorov a parkovacieho domu 
a o vybudovaní ďalších približne 1 200 parkovacích miest. Tiež informoval o dopravnom 
riešení v tesnej oblasti centra, pričom doprava bude riešená hlavne kruhovým križovaním 
a zjednosmernením premávky poza areál.  

V rámci diskusie sa MUDr. Jaroslav Cigaňák, poslanec MsZ, sa informoval na záruky, 
ktoré investor ponúka mestu, aby z tohto objektu nevznikol len ďalší nedostavaný objekt, ako 
to bolo so súčasným R. O. C. Prievidza, keď v minulosti im bol odpredaný pozemok vedľa 
marketu Billa a dodnes tam nič nepostavili. Ing. Radoslav Paulovič uviedol, že projekt bol 
vypracovaný, ale nebol zrealizovaný, nakoľko boli okliesnení rozmerom už zakúpeného 
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pozemku. Neskôr sa uskutočnili rokovania s majiteľmi okolitých nehnuteľností o ich odpredaji 
a následne sa spoločnosť EWD, s. r. o., pustila do vypracovania projektu ,,City Gallery“. 
 JUDr. Katarína Macháčková, poslankyňa MsZ, uviedla, že je takémuto projektu 
naklonená, ale domnieva sa, že nájomná zmluva by nemala byť uzatvorená na takú dlhú 
dobu, ale mala by byť ohraničená a podmienená dostavbami jednotlivých etáp. Tiež sa 
zaujímala, aké iné priestory tam budú okrem obchodných a aké sú termíny dostavby I. a II. 
etapy. Ing. Radoslav Paulovič informoval, že zmluva je návrhom spoločnosti EWD, s.  r. o. 
a je možné dohodnúť sa na jej znení a je možné ju priebežne prispôsobovať potrebám oboch 
strán. Ďalej uviedol, že výstavba I. etapy je plánovaná na jeseň 2009 alebo jar 2010, pričom 
dostavba by mala byť ukončená na jar – leto 2011. Okrem obchodných priestorov tam bude 
fitnescentrum, prezentačné galérie a výstavby, detské ihrisko a reštauračné zariadenie, 
prípadne fastfood.  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila, že ľavá strana Bojnickej cesty je 
oveľa viac zaťažená, ako je predvedené, a celková zaťaženosť komunikácie dopravou je 
dosť vysoká a výstavbou komplexu sa ešte zvýši. Ing. arch. Peter Topinka uviedol, že tu 
budú vybudované ešte dva kruhové objazdy, čím sa premávka stane plynulejšia. Návrh 
riešenia dopravy bol prekonzultovaný s dopravnými inžiniermi aj s dopravným inšpektorátom. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že po dostavbe obchvatu mesta Prievidza cez 
priemyselnú zónu sa premávka na Bojnickej ceste značne odľahčí.  
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, informoval, že počas týždňa sa parkovisko pri Bille 
využíva na odstavovanie autobusov s deťmi, ktoré navštevujú zimný štadión. Je potrebné 
zabezpečiť bezpečnosť týchto detí, a či sa myslelo v projekte aj na túto situáciu. Ing. arch. 
Peter Topinka informoval, že je to riešené kruhovým parkoviskom pre približne 6 autobusov 
pri zimnom štadióne a tiež bolo zokruhované parkovisko pred športovou halou, ktoré predtým 
bolo riešené ako slepá ulica.  
MsZ uznesením č. 222/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo nájom pozemkov v k. ú. 
Prievidza, vo výmere podľa zamerania geometrickým plánom, za cenu 1,00 €/rok (30,1260 
Sk/rok) za podmienky, že na časti prenajatých pozemkov bude vybudovaný šesťpodlažný 
parkovací dom, ktorý bude bezplatne prístupný verejnosti, a to na obdobie počas výstavby 
až do právoplatnej kolaudácie I. etapy výstavby areálu „City Gallery“, najneskôr však do 
31.12.2012 s opciou na uzatvorenie ďalšej nájomnej zmluvy za rovnakých podmienok na 
obdobie do 31.12.2059 so zriadením predkupného práva na prenajaté pozemky v prospech 
nájomcu. Ak v období do 31.12.2012 nedôjde k ukončeniu výstavby I. etapy areálu „City 
Gallery“, spoločnosť EWD Prievidza, s.r.o., Prievidza, odkúpi predmetné pozemky za cenu 
stanovenú a schválenú MsZ podľa interného cenníka mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za    
  
 

- k bodu 14 -  
Žiadosť spoločnosti City Arena, s.r.o., o postúpení práv a prevzatí záväzkov  
a ponuka členstva v Dozornej rade spoločnosti zástupcami mesta Prievidza 

 
 Ing. Radoslav Paulovič, konateľ spoločnosti City Arena, s. r. o., informoval o zámere 
spoločnosti prevádzkovať areál športovej haly a o žiadosti spoločnosti City Arena, s. r. o., 
o postúpenie práv a prevzatie záväzkov vyplývajúcich zo zmluvy o nájme majetku 
a obstarávaní činností, uzatvorenej medzi mestom Prievidza a spoločnosťou HBP, a. s, 
s tým, že spoločnosť HBP, a. s., súhlasí s postúpením záväzkov a povinností uvedených 
v už spomínanej zmluve na spoločnosť City Arena, s. r. o. Spoločnosť tiež ponúka mestu 
Prievidza obsadenie dvoch miest v trojčlennej dozornej rade spoločnosti zástupcami mesta.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že spoločnosť City Arena, s. r. o., má záujem ďalej 
sa starať o športovú halu a podporovať šport a venovať sa hlavne basketbalu. Tiež odporučil, 
aby sa do dozornej rady delegoval jeden zástupca z radov poslancov a to Vladimír Revický, 
predseda majetkovej komisie, a z radov zamestnancov MsÚ Ing. Viola Čmiková, vedúca 
majetkového oddelenia,  
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 MsZ uznesením č. 223/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uzatvorenie Zmluvy 
o postúpení práv a prevzatie záväzkov zo zmluvy o nájme majetku a obstarávaní činností  
uzatvorenej so spoločnosťou HBP, a. s., na spoločnosť City Arena, s. r. o. a delegovanie 
dvoch zástupcov mesta Prievidza do dozornej rady spoločnosti. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 -  
Informácia o zámere založiť akciovú spoločnosť BC Prievidza a ponuka členstva 

v dozornej rade spoločnosti zástupcami mesta Prievidza 
 
 Ing. Radoslav Paulovič, konateľ spoločnosti City Arena, s. r. o, informoval o zámere 
spoločnosti založiť s Hornonitrianskym basketbalovým klubom Prievidza spoločnosť BC 
Prievidza, a. s., a ponúkol mestu Prievidza tri miesta v dozornej rade spoločnosti. Ing. Maroš 
Pavlenda, prezident HBK Prievidza, uviedol, že občianske združenie HBK Prievidza bude 
i naďalej existovať a fungovať, ale všetky finančné prostriedky, ktoré do neho prídu, budú 
použité len pre potreby detí a mládeže venujúcej sa basketbalu. Za pomoci spoločnosti BC 
Prievidza budú prerozdeľované finančné prostriedky pre družstvo mužov.  
 MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa zaujímal, aké bude financovanie 
a podpora zo strany mesta. Ing. Maroš Pavlenda uviedol, že spoločnosť by o podporu chcela 
mesto požiadať v prvom roku tak, ako to bolo doteraz. Ing. Radoslav Paulovič dodal, že na 
poslednej časti materiálu je uvedené, čo chce spoločnosť BC Prievidza, a. s., ďalej robiť 
v oblasti basketbalu, a tiež čo by chcela priniesť mestu. 
 MsZ uznesením č. 224/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo delegovanie troch 
členov zo zástupcov mesta Prievidza do Dozornej rady spoločnosti BC Prievidza, a. s., a to 
dvoch členov z radov poslancov Mgr. Ľubomíra Vidu, poslanca MsZ a Jozefa Krška, 
predsedu komisie športu a jedného z radov zamestnancov MsÚ Ing. Zuzanu Homolovú, 
vedúcu finančného odboru.     
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
 

- k bodu 16 -  
Priebežná informácia z rokovaní odbornej komisie na posúdenie návrhu dostavby 

a budúceho využitia priestorov Regionálneho obchodného centra („Titanic“) 
 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o prvotnej ponuke možnosti 
užívania kultúrno-spoločenských priestorov R. O. C. Prievidza, a. s., o zložení odbornej 
komisie a jej činnosti, a o výbere alternatívy, ktorá bude najvhodnejšia a tiež o cenových 
ponukách k dispozičnému riešeniu. Ďalej uviedol, že komisia na posúdenie návrhu dostavby 
a budúceho využitia priestorov R. O. C., Prievidza, a. s., odporúča MsZ schváliť prenájom 
kultúrno-spoločenských priestorov formou nájomnej zmluvy na dobu určitú s dobou trvania 
20 rokov a možnosťou odpredaja priestoru do vlastníctva mesta.  Cena nájmu by bola 
určená tak, aby sa počas celej doby nájmu nezvyšovala, a to ani o medziročnú infláciu. Po 
uplynutí doby nájmu by mesto priestory odkúpilo za cenu stanovenú podľa znaleckého 
posudku, alebo za zostatkovú cenu, podľa toho čo bude pre mesto výhodnejšie. Prenájom 
veľkokapacitnej spoločenskej sály so všetkým príslušenstvom a plochy priestorov približne 
3100 m2 by bol 172 350,00 €/rok (5 192 216,10 Sk) a prenájom hnuteľného majetku by bol 
do výšky 19 920,00 €/rok (600 tis. Sk). Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, tiež 
informoval o druhom odporučení komisie, a to zriadenie obchodnej spoločnosti, prípadne 
určiť jednu zo svojich dcérskych spoločností, ktorá bude zmluvným partnerom R. O. C. 
Prievidza, a. s., a bude zabezpečovať celkovú prevádzku kultúrno-spoločenskej sály. 

Michal Dobiáš, poslanec MsZ, sa pýtal, či sa problémy organizovania takýchto 
masových podujatí nevyriešia tým, že  spoločnosť City Arena, s. r. o., prevezme do prenájmu 
športovú halu. Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že kapacita športovej 
haly je vhodná na vykrytie niekoľkých koncertov za rok, ale nie je vhodná na kongresovú 
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turistiku. Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, podporila návrh komisie a súhlasí 
s prenájmom priestorov R. O. C. Prievidza, a. s. 
 K informácii z rokovania a stanovisku odbornej komisie prijalo MsZ uznesenie č. 
225/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, a odporučilo uzatvorenie nájomnej zmluvy so 
zapracovanými podmienkami. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci proti, 1 poslanec sa zdržal      
 
 

- k bodu 17 -  
Záväzná cenová ponuka na odkúpenie 11 692 akcií na spoločnosti  

Prievidzské tepelné hospodárstvo 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval o záväznej ponuke 
spoločnosti VNG Slovakia spol. s r. o.,  na odkúpenie 11 692 akcií spoločnosti Prievidzské 
tepelné hospodárstvo, a. s. Mesto Prievidza je vlastníkom celkovo 14 544 akcií spoločnosti 
PTH, a. s., čo predstavuje 51%-ný podiel na základnom imaní spoločnosti. Spoločnosť VNG 
Slovakia, spol. s r. o., záväzne ponúka mestu Prievidza odkúpenie 11 692 akcií spoločnosti 
PTH, a. s., čo tvorí 41%-ný podiel na jej základnom imaní. Mesto Prievidza bude po predaji 
týchto akcií vlastníkom 10%-ného podielu, čo mu zabezpečí 1 miesto v Dozornej rade 
spoločnosti PTH, a. s. Jednu akciu by spoločnosť VNG Slovakia, spol. s r.o., chcela odkúpiť 
za cenu 209,00 €, čo pri celkovom počte 11 692 akcií, tvorí sumu 2 443 628,00 € 
(73 707 115,128 Sk). Splatnosť kúpnej ceny bude rozdelená na dve časti a to: 
Prvá časť kúpnej ceny vo výške 50% (1 221 814,00 €) zaplatí VNG Slovakia, spol. s r. o., 
do 10 pracovných dní po podpise zmluvy o kúpe cenných papierov. 
Druhá časť kúpnej ceny vo výške 50% kúpnej ceny zaplatí spoločnosť VNG Slovakia, spol. 
s r. o., do 10 pracovných dní od zápisu zmeny majiteľa akcií, ktoré sú predmetom prevodu 
podľa zmluvy o kúpe cenných papierov v zozname akcionárov vedenom Centrálnym 
depozitárom SR. 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že úplné znenie zmluvy o predaji akcií a jej 
definitívne znenie podlieha schváleniu Mestského zastupiteľstva v Prievidzi a platnosť tejto 
záväznej ponuky je do 31. 08. 2009.  

Následne na rokovaní privítal Ing. Mateja Matulaja, konateľa spoločnosti VNG 
Slovakia, spol. s r. o., aby informoval o  zámeroch spoločnosti VNG Slovakia, spol. s r. o. 
Ing. Matej Matulaj, konateľ spoločnosti VNG Slovakia, spol. s r. o., uviedol, že cieľom 
spoločnosti v PTH, a. s., je i naďalej kvalitné a efektívne zabezpečovanie dodávok tepla pre 
komunálnych zákazníkov mesta Prievidza za primerané ceny v rámci platnej legislatívy. 
 Do diskusie k tomuto bodu rokovania sa prihlásila JUDr. Katarína Macháčková, 
poslankyňa MsZ. Uviedla, že sa obáva zvýšenia ceny za teplo pre konečného spotrebiteľa. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v zmluve bude uvedený vzorec na výpočet 
tepla, a tým sa cena tepla môže ovplyvňovať. Ing. Matej Matulaj, konateľ VNG Slovakia, 
spol. s r. o., dodal, že spoločnosť nemá dôvod nadmerne zvyšovať cenu tepla, dokonca 
v nedávnom období bola v spoločnosti vykonaná kontrola cenotvorby a neboli zistené žiadne 
nezrovnalosti.  

MUDr. Marián Jakubis, poslanec MsZ, uviedol, že určite sa väčšina poslancov 
a obyvateľov bude obávať neúmerného zvyšovania cien a je potrebné zabezpečiť to.  Mgr. 
Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, sa pýtala, či má konečný spotrebiteľ možnosť 
odpojenia sa od centrálneho zdroja tepla v prípade, že nie je spokojný so službami a cenou 
za teplo. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že v tepelnej koncepcii, ktorú má mesto 
schválenú, sú opatrenia proti odpájaniu sa od centrálneho zdroja tepla, avšak, keď si chce 
PTH, a. s., udržať konečných spotrebiteľov, nemalo by tieto ceny neúmerne zvyšovať. Ing. 
Matej Matulaj, konateľ VNG Slovakia, spol. s r. o., informoval, že spoločnosť vykonáva 
prieskum ohľadom výšky nákladov a ceny tepla obyvateľov, ktorí sa odpojili od centrálneho 
zdroja tepla, a tým musí spoločnosť PTH, a. s., svoju cenu za teplo prispôsobovať 
a znižovať, aby nestrácala konečných spotrebiteľov.  
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 MsZ uznesením č. 226/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odkúpenie 11 692 
akcií na spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s. 
Hlasovanie: 19 poslancov za, 6 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 

 
- k bodu 19 -  

Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
 
 JUDr. Eva Bogdanová, predložila 6 žiadostí o zriadenie vecných bremien 
a o majetkovoprávne vyporiadanie, a to: 
 
Žiadosť spoločnosti JUKOM, s. r. o., Prievidza, o zriadenie vecného bremena s právom 
uloženia inžinierskych sietí – plynovej prípojky v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 5086/1 a parc. č. 5089/1, ktoré sú vo 
vlastníctve mesta Prievidza  k pozemku a objektu na parc. č. 5086/53.    

MsZ uznesením č. 227/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
JUKOM, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti Profi-NETWORK Slovakia, a. s., Trenčín, o zriadenie vecného bremena   
s právom uloženia inžinierskych sietí v súvislosti s realizáciou stavby “Optická sieť Prievidza 
časť VS4, VS5, VS11 a VS21“ na ovládanie vykurovacej sústavy pre potreby PTH, a. s., 
Prievidza, v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza parc. č. 5346/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza. 
  MsZ uznesením č. 228/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
Profi-NETWORK Slovakia, a. s., Trenčín. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
Žiadosť Adriany Silnej, A. Stodolu č. 8/30, Prievidza, o zriadenie vecného bremena   
s právom uloženia inžinierskych sietí – elektrickej a vodovodnej  prípojky v rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, parc. č. 5512/1, ktorá 
je vo vlastníctve mesta Prievidza  k pozemku a rodinnému domu  na parc. č. 5486/2 a parc. 
č. 5486/3. 

MsZ uznesením č. 229/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Adriany 
Silnej. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
Žiadosť Ludvika Kopála, Ul. M. Rázusa č. 40/2, Prievidza, o súhlas s vybudovaním 
prístupovej komunikácie a o zriadenie vecného bremena s právom prechodu pešo 
a prejazdu motorovými vozidlami po pozemku vo vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. 
Prievidza, parc. č. 1208/11.  

MsZ uznesením č. 230/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Ľudvíka 
Kopála. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 22 poslancov proti 
 
Žiadosť združenia SANET, združenia používateľov Slovenskej akademickej data siete, 
Vazovova č. 5, Bratislava, o zriadenie vecného bremena   s právom uloženia inžinierskych 
sietí – optického kábla na prepojenie budovy Žilinskej univerzity, Fakulty riadenia 
a informatiky v Prievidzi a Piaristickej školy F. Hanáka v Prievidzi v rozsahu podľa zamerania 
geometrickým plánom  cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 2157/2, parc. č.  2143, 
parc. č.  2142, parc. č. 2141/4 a parc. č. 2141/5, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza;    

MsZ uznesením č. 231/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť združenie 
SANET, združenie používateľov Slovenskej akademickej data siete. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
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Informácia o zmene územného plánu v súvislosti s lokalitou v k. ú. Prievidza tzv. „Čerešňový 
sad“; 
 

MsZ uznesením č. 232/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie pozemkov v k. ú. Prievidza, tzv. ,,Čerešňový sad“ do majetku mesta Prievidza 
za cenu 11,62 € (350,- Sk), formou kúpy, zámeny, nájmu, vecného bremena a pod., za 
účelom zachovania verejnej zelene. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
 

- k bodu 20 -  
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, v úvode tohto bodu rokovania, 
informovala o výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy   
na   prevod   nehnuteľností,   vyhlásenej  mestom Prievidza  dňa 25. 05. 2009. Ďalej uviedla, 
že v zmysle uznesenia MsR č. 201/09 zo dňa 09. 06. 2009 sa víťazom verejnej obchodnej 
súťaže stala spoločnosť MANUS – MED, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. Š. Závodníka č. 
41, ktorá predložila návrh na uzavretie kúpnej zmluvy  na predaj  nehnuteľností  v  k. ú. 
Prievidza – časti objektu, súpisné číslo 90-2 na Svätoplukovej ul. č. 14, prislúchajúceho 
pozemku pod objektom,  parc. č. 904/2 vo výmere 309 m2 a okolitého pozemku, parc. č. 
904/3  vo výmere 377 m2, zameraných geometrickým plánom č. 1/2009, s účelom využitia – 
rozšírenie zdravotníckeho zariadenia a vytvorenie Centra pre chirurgiu ruky a rehabilitáciu, s 
kúpnou cenou – 167 306,25 € (5 040 268,- Sk), s termínom zaplatenia  kúpnej  ceny – 
najneskôr  do  15 dní   od  podpísania   kúpnej zmluvy a so záväzkom kupujúceho  prevziať 
a splniť  záväzky  vyplývajúce  z nájomných zmlúv. Spoločnosť MANUS – MED, s. r. o., 
Prievidza, bude mať v kúpnej zmluve zriadené vecné bremeno práva uloženia inžinierskych 
sietí a práva prístupu na pozemok, parc. č. 904/3 v prospech správcov inžinierskych sietí, 
a tiež vecné bremeno práva prístupu pre zásobovanie a chodcov cez pozemok, parc. č. 
904/1 v rozsahu podľa GP č. 1/2009 v prospech kupujúceho. Spoločnosť ďalej zobrala na 
vedomie všetky ďalšie podmienky súvisiace s uzatvorením kúpnej zmluvy v zmysle 
vyhlásenej obchodnej verejnej súťaže.        
 K informácii o výsledku verejnej obchodnej súťaže prijalo MsZ uznesenie č. 233/09, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o 14 žiadostiach 
o odpredaj nehnuteľnosti, a to: 
 
Žiadosť spoločnosti ABACO, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Nadjazdová 4, o kúpu  pozemkov 
v k. ú. Prievidza, parc. č. 2214/33  vo výmere 209 m2, parc. č. 2256 vo výmere 482 m2, parc. 
č. 2257/1 vo výmere 9 m2, parc. č. 2258 vo výmere 360 m2, parc. č. 2259 vo výmere 647 m2, 
parc. č. 2260 vo výmere 294 m2, parc. č. 2261 vo výmere 597 m2, spolu vo výmere 2 598 m2, 
za účelom vybudovania parkoviska pre osobné motorové vozidlá a turistické autobusy. 
 MsZ uznesením č. 234/09, ktoré tvorí príloh zápisnice, neschválilo odpredaj 
pozemkov v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť ABACO, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie:  24 poslancov proti 
 
Žiadosť Jany Revickej – INŠTAL, so sídlom v Prievidzi, Koncová 48, o kúpu  nehnuteľností 
v k. ú. Prievidza, a to časti objektu PK-3 na Lúčnej ulici č.12, súpis. č. III.157 – nebytových 
priestorov výmenníkovej stanice a prislúchajúcej časti pozemku parc. č. 2563, za účelom 
rozšírenia poskytovaných služieb v oblasti opráv, revízií a údržby bytového fondu, vrátane 
retransmisie televízneho a rádiového signálu. 
 MsZ uznesením č. 235/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to spoluvlastníckeho podielu prislúchajúceho k veľkosti 
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podlahovej plochy výmenníkovej stanice na objekte PK-3  na Lúčnej ulici č. 12, súpis. č. 
III.157 a na pozemku, parc. č. 2563 v celkovej výmere 750 m2, formou obchodnej verejnej 
súťaže. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti 
 
Žiadosť Róberta Dadíka - TERMONT, so sídlom v Prievidzi, Gazdovská 4/11, o kúpu  
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to časti objektu PK-3 na Lúčnej ulici č. 12, súpis. č. III.157 – 
nebytových priestorov výmenníkovej stanice, za účelom rozšírenia prevádzky - izolačné 
a klampiarske práce. 
 MsZ uznesením č. 236/09, ktoré tvorí príloh zápisnice, schválilo odpredaj 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to spoluvlastníckeho podielu prislúchajúceho k veľkosti 
podlahovej plochy výmenníkovej stanice na objekte PK-3  na Lúčnej ulici č. 12, súpis. č. 
III.157 a na pozemku, parc. č. 2563 v celkovej výmere 750 m2, formou obchodnej verejnej 
súťaže. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 2 poslanci proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Katky Nechalovej, bytom Prievidza, Novackého č. 389/4,  o  možnosť pokračovať 
v splácaní kúpnej ceny podľa pôvodného splátkového kalendára, resp. podľa nového 
splátkového kalendára (za odpredaj spoluvlastníckeho podielu na objekte a pozemku 
v zmysle Kúpnej zmluvy č. 44/07).  

MsZ uznesením č. 237/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo výnimku 
z Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta  fyzickým a právnickým osobám pre  
Katku Nechalovú, Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti 
 
Žiadosť Vladimíra Chromého a manž., Prievidza, bytom Malonecpalská ul. č. 234/34,  
o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, parc. 3256/8 vo výmere približne 6 m2, za účelom 
majetkoprávneho vyporiadania pozemku. 

MsZ uznesením č. 238/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre  Vladimíra Chromého a manž., Prievidza,  za cenu 165,97 
€/m2  (5 000,- Sk/m2) za účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemku pod prístavbou 
sociálneho zariadenia. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Návrh na doplnenie  uznesenia MsZ č. 152/09 zo dňa 28. 04. 2009 o vybudovanie 
spevnených a manipulačných plôch pre spoločnosť Elektroservis – Šramka, s. r. o., 
Prievidza. Uznesením bol schválený prenájom pozemkov  na vybudovanie prístupovej 
komunikácie s tým, že po zameraní geometrickým plánom a dobudovaní odbočovacieho 
pruhu na Dlhej ulici, bude bezodplatne odovzdaná do majetku mesta  Prievidza. 

MsZ uznesením č. 239/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo návrh na 
doplnenie  uznesenia MsZ č. 152/09 zo dňa 28. 04. 2009 o vybudovanie spevnených 
a manipulačných plôch pre spoločnosť Elektroservis – Šramka, s. r. o., Prievidza. 
Hlasovanie: 21 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Ivety Lukáčikovej, bytom Bratislava, Fazuľová 2, o kúpu  časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 910  vo výmere približne 160 m2, za účelom výstavby polyfunkčného 
objektu (darčeková predajňa s kaviarňou a priestory na prenájom). 

MsZ uznesením č. 240/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Ivetu Lukáčikovú, bytom Bratislava, za účelom  výstavby 
polyfunkčného objektu (darčeková predajňa s kaviarňou a priestory na prenájom), so 
zriadením vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku 
a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 22 poslancov proti 
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Žiadosť Jána Michaloviča, bytom Prievidza, Urbánkova  ul. č. 7/6,  o kúpu časti  pozemku  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. 958/1  vo výmere približne 58 m2, za účelom vybudovania 
jednopodlažnej prístavby k objektu na Duklianskej ulici, v ktorom vlastní nebytové priestory. 
Po ich rekonštrukcii a dostavbe budú využité na predajňu zdravotníckych potrieb. 

MsZ uznesením č. 241/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 958/1, pre Jána Michaloviča, bytom Prievidza,  za cenu 
80 €/m2  (2 410,08 Sk) za účelom  vybudovania jednopodlažnej prístavby k objektu súpis. č. 
20089 na Duklianskej ulici, za účelom zriadenia predajne zdravotníckych potrieb, so 
zriadením vecného bremena -  práva uloženia    inžinierskych sietí  na  predávanom    
pozemku   a  práva   prístupu  za účelom   ich  údržby   a opravy   v prospech správcov  
inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
Žiadosť Jána Škandíka, bytom Dolné Vestenice, Záhumenská č. 138/42, o kúpu  časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2/1  vo výmere približne 320 m2, za účelom výstavby 
murovanej predajne (ovocie, zelenina, potraviny, drogéria). 

MsZ uznesením č. 242/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Jána Škandíka, bytom Dolné Vestenice. 
Hlasovanie: 23 poslancov proti 
 
Žiadosť Vladimíra Vaneka, bytom Prievidza, Gorazdovo nábrežie 404/7, o kúpu  časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 155/1  vo výmere približne 28 m2, za účelom výstavby 
garáže.  

MsZ uznesením č. 243/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Vladimíra Vaneka, bytom Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti 
 
Ponuku Rastislava Píša, bytom Kanianka, Bojnická cesta č. 54/2 na spätné odkúpenie 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 3976/29 vo výmere 112 m2,  za tých istých podmienok, 
ako ho nadobudol v zmysle Kúpnej zmluvy č. 01/09 a Dodatku č. 1, t. j. za cenu 7 063,62 € 
(212 798,50 Sk), ktorú mal kupujúci uhradiť do 30.06.2009. Dôvodom je nepriaznivá finančná 
situácia. 

MsZ uznesením č. 244/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenia mestského 
zastupiteľstva č. 267/08 zo dňa 29. 07. 2008 a č. 162/09 zo dňa  28. 04. 2009, ktorými bol 
schválený predaj pozemku a odklad úhrady kúpnej ceny pre Rastislava Píša.   
Hlasovanie: 21 poslancov za 
 
Žiadosť  Lívie Lackovej, bytom  Prievidza,  Mojmírova 6/2, o kúpu častí pozemkov v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 2857/14 vo výmere približne 370 m2, za účelom výstavby rodinného 
domu a z parc. č. 2857/1  vo výmere približne 110 m2, za účelom výstavby garáže. 

MsZ uznesením č. 245/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj častí 
pozemkov v k. ú. Prievidza, za účelom výstavby rodinného domu a garáže, formou 
obchodnej verejnej súťaže. 
Hlasovanie: 23 poslancov proti 
 
Žiadosť spoločnosti Zberné suroviny a. s., so sídlom v Žiline, Kragujevská 3, o kúpu  
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 5403 vo výmere 1677 m2, za účelom majetkoprávneho 
vyporiadania (spoločnosť je vlastníkom objektu Miestnej výkupne druhotných surovín, súpis. 
č. 505-4 na parc. č. 5403). 

MsZ uznesením č. 246/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre spoločnosť Zberné suroviny a. s., Žilina. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 22 poslancov proti  
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Žiadosť spoločnosti SCP, s. r. o., so sídlom v Bratislave, Tolstého 9 o odklad začatia 
výstavby obchodného centra ARKADIA najneskôr do 31.12.2009 (odpredaj pozemkov bol 
schválený uznesením MsZ č. 395/06 zo dňa 24.10.2006), a to z dôvodu negatívnych 
dopadov globálnej svetovej krízy. 

MsZ uznesením č. 247/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám – v Kúpnej zmluve 
č.56/06 uzavretej so spoločnosťou SCP, s. r. o., Bratislava,  zmeniť v článku VI. Zmluvné 
pokuty v bode 2. prvú vetu nasledovne: „Kupujúci sa zaväzuje začať s výstavbou do 31.12. 
2009.“ 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  

 
 

 
- k bodu 21 -  

R ô z n e 
 

Bod č. 1 - Informácia o podaných projektoch mesta Prievidza 
 Mgr. Ivan Benca, ref. pre oblasť školstva, škol. Infraštruktúry a vzdelávania, 
informoval o dvoch pripravených projektoch s celkovým rozpočtom projektov vo výške 
2 067 622,50 €/ 62 289 195,43 Sk, a kofinancovaním zriaďovateľom vo výške 111 891,52 € / 
3 370 843,93 Sk. 
1) Prestavba a modernizácia – ZŠ, Mariánska ul., Prievidza. Cieľom projektov je zvýšenie 
kvality výchovno – vzdelávacieho procesu na základných školách prostredníctvom 
modernizácie vybavenia a rekonštrukcie stavebných objektov a dosiahnutie energetických 
úspor. Obsahom rekonštrukčných prác na objektoch je výmena drevených výplní dverných 
a okenných otvorov v obvodových stenách za plastové v rovnakých rozmeroch, výmena 
vchodových dverí, zateplenie obvodových stien kontaktným zatepľovacím systémom, 
realizácia povrchovej omietky, dodatočné zateplenie strešného plášťa, nové klampiarske 
prvky z pozinkovaného plechu, úprava elektroinštalácie a bleskozvodu, rekonštrukcia 
sociálnych zariadení a nové interiérové vybavenie tried.  
Celkový rozpočet projektu je 780 696,00€ / 23 519 247,70 Sk a kofinancovanie žiadateľom je 
5%, čo predstavuje čiastku 39 034,80 €  / 1 175 962,38 Sk. 
 MsZ uznesením č. 248/069, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
2) Zvýšenie kvality výchovno – vzdelávacieho procesu na Základnej škole, Ul. energetikov 
v Prievidzi, celkový rozpočet projektu je 1 286 926,50 € / (38 769 947,74 Sk). Neoprávnené 
náklady, ktoré vznikli v súvislosti s rekonštrukciou bytu školníka na uvedenej základnej škole, 
sú vo výške 8 958,31€ (269 878,05 Sk). Rekonštrukcia sa týka výmeny okien, zateplenia 
obvodových stien a realizácia povrchovej omietky. Požadovaná výška NFP predstavuje 
čiastku  1 214 069,80 € / (36 575 066,50 Sk) a kofinancovanie žiadateľom predstavuje 5,66 
% z celkových výdavkov na projekt, t. j. vo výške 72 856,72€ / (2 194 881,55 Sk). 
 MsZ uznesením č. 249/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 

Bod č. 3 - Žiadosť o prenájom objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ulici 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o podanej žiadosti Eleny 
Brezoňákovej o prenájom objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ul., Prievidza, s využitím pre 
opatrovanie detí od 1,5  roka veku. 
 MsZ uznesením č. 250/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o žiadosti  o prenájom objektu v areáli ZŠ na Mariánskej ul., Prievidza, a o uzatvorení 
nájomnej zmluvy so žiadateľom p. Elenou Brezoňákovou, trvale bytom Prievidza, Športová 
ulica č. 125/16. 
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Hlasovanie: 20 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
 

 
Bod č. 5 - Informácia ohľadom vyúčtovávania poskytnutých finančných prostriedkov 

športovými klubmi 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o zasadnutí odbornej komisie 
pre posudzovanie objektívnosti, efektívnosti a účelovosti vynaložených nákladov pri 
financovaní vybraných športových klubov pôsobiacich na území mesta Prievidza. Uviedol, že 
Komisia skontrolovala účtovné doklady športových klubov Mestský plavecký klub Prievidza, 
FK Mesto Prievidza, Telovýchovná jednota Stavbár Prievidza, Zápasnícky klub Baník 
Prievidza, a konštatoval, že všetky predložené doklady boli v poriadku a komisia odporučila 
uvoľnenie ďalších tranží schválených finančných prostriedkov pre skontrolované športové 
kluby. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila, že FK Mesto Prievidza neodpovedal 
na výzvy ohľadom podania vysvetlenia, ako sa nakladá s finančnými prostriedkami 
získanými z prenájmu reklamných plôch na futbalovom štadióne. Július Urík, poslanec MsZ, 
uviedol, že ide o čiastku 5 200 tis. Sk, ktoré boli získané hlavne predajom hráčov a len časť 
bola získaná z prenájmu reklamných plôch. Uviedol tiež, že táto vec sa priebežne kontroluje 
a rieši. Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že ohľadom tejto záležitosti 
bola oslovená spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., ktorá informovala o uzatvorenej zmluve medzi 
spoločnosťou UNIPA, spol. s r. o., a FK Mesto Prievidza, že môže tieto plochy prenajímať 
iným osobám. Následne bol oslovený športový klub FK Mesto Prievidza, aby preukázali, 
komu prenajímajú reklamné plochy na futbalovom štadióne. FK Mesto Prievidza informoval, 
že tieto plochy prenajíma občianskemu združeniu Prosport.       

MsZ uznesením č. 251/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže finančných prostriedkov v mesiaci júl 2009 pre FK Mesto Prievidza, v zmysle 
uznesenia MsZ č. 283/08 na činnosť klubu. 
Hlasovanie: 19 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 
 

MsZ uznesením č. 252/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže finančných prostriedkov v mesiaci júl 2009 pre Zápasnícky klub Baník Prievidza, 
v zmysle uznesenia MsZ č. 284/08 na činnosť klubu. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 

MsZ uznesením č. 253/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže finančných prostriedkov v mesiaci júl 2009 pre športový klub Telovýchovná jednota 
STAVBÁR Prievidza, na činnosť klubu. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 

MsZ uznesením č. 254/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
tranže finančných prostriedkov v zmysle harmonogramu pre Mestský plavecký klub 
Prievidza, na činnosť klubu. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Revitalizácia železničnej stanice 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o liste Železníc Slovenskej republiky, 
Bratislava, v ktorom informovali, že ŽSR pripravujú od roku 2007 ,,Projekt revitalizácie 
železničných staníc“, ktorý si kladie za cieľ komplexnú premenu železničných staníc 
nachádzajúcich sa v správe ŽSR. Jedná sa o dlhý a náročný proces prípravy, ktorý bol 
realizovaný aj v iných štátoch Európskej únie, a to formou verejno-súkromného partnerstva 
v zmysle zásad PPP projektov. Zámerom revitalizácie je vytvoriť za súčinnosti s mestom  
a cudzím investorom železničnú stanicu, ktorá dôstojným spôsobom bude reprezentovať 
železnice i mesto. Projekt uvažuje s využitím nehnuteľností v tesnom susedstve železničnej 
stanice. V prípade záujmu mesta je možné zapojiť do procesu revitalizácie aj mestské 
pozemky. Ing. arch. Milan Chmura, odborný referent územného plánovania, uviedol, že 
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zámerom mesta je v projekte revitalizácie železničnej stanice vybudovanie vlakovej zastávky 
pre sídlisko Necpaly a vytlačenie nákladnej vlakovej prepravy mimo, hlavne železničnej 
stanice v meste Prievidza. Ďalej Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že budú vyvolané 
rokovania s investorom a ukážu sa mu možnosti a zámery revitalizácie. O tomto projekte sa 
bude ďalej informovať na zasadnutiach MsZ. 
 MsZ uznesením č. 255/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o pripravovanom projekte revitalizácie železničnej stanice v Prievidzi. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Žiadosť ZUŠ o rozšírenie účelu poskytnutých finančných prostriedkov  
z mesta Prievidza 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o žiadosti ZUŠ L. Stančeka, o rozšírenie 
účelu poskytnutých finančných prostriedkov.  Uviedol, že tieto finančné prostriedky boli 
určené na nákup koncertného krídla Petrof p 194 Strom, pri príležitosti 70. výročia založenia 
umeleckej školy. Škola žiada o rozšírenie účelu použitia finančných prostriedkov v celkovej 
výške 2 689,21 €, ktorú získali z dôvodu úspory na kúpe koncertného krídla, na nákup iných 
hudobných nástrojov. 
 MsZ uznesením č. 256/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť ZUŠ L, 
Stančeka, o rozšírenie účelu poskytnutých finančných prostriedkov z mesta Prievidza 
a vykonaním rozpočtového presunu v programovom rozpočte na rok 2009 v programe 9 – 
Vzdelávanie, podprogram 4 – Zariadenia pre záujmovú činnosť rozšíriť účel použitia 
kapitálových výdavkov vo výške 2 689,21 € na kúpu ďalších učebných pomôcok, napr. 
hudobného nástroja.  
Hlasovanie: 24 poslancov za 
     

 
- k bodu 23 -  

Interpelácie  poslancov 
 
 V rámci tohto bodu rokovania neboli zo strany poslancov vznesené žiadne 
požiadavky, pripomienky ani návrhy. 
 
 
  - k bodu 24 -   

Záver 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 06. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
     Mgr. Katarína Bubnášová            MUDr. Marián Jakubis, MPH   
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 03. 07. 2009 
 

 
 


